



ACTA DE LA REUNIÓ DE L'AAC

Número: 04/2015

Data: 27 d'abril de 2015

Hora d'inici: 16.30

Hora de finalització: 19.30

Lloc: Arxiu Municipal del Districte de l'Eixample (C/ Calàbria, 38)

Assistents:

Joan Soler, president

Marta Munuera, tesorera

Josep Ribas, secretari

Dolors Visa, vocal de Relacions Institucionals

Mònica Sesma, vocal de Difusió

Olga Tàpias, vocal de Comunicació

Núria Batllem, vocal de Didàctica

Sara Folch, vocal de Treball i Estatus Professional

Maria Funés, personal administratiu de l'AAC

Excusen la seva absència:

Vicenç Ruiz, vicepresident

Betlem Martínez, vocal d'Activitats

Carles Quevedo, vocal de Formació

Gerard Mercadé, vocal de Publicacions

Juanjo Vas, vocal de Serveis

Jordi Serra, vocal de Recerca

1. Aprovació de l'acta de la reunió anterior

S'aprova l'acta 03/2015.

2. Pressupost 2015

La Sra. Marta Munuera presenta el primer control de la despesa del pressupost del 2015. Explica que la despesa de l'espai web és possible que superi els 1.075 € pressupostats, i també que la majoria de les partides de despeses estan a 0 € i



s'executaran després del Congrés. La suma de les despeses executades actualment ascendeix a 25.805,84 €.

En general, les despeses bancàries s'han reduït una tercera part respecte l'any anterior.

Fins ara hi ha hagut 58.301,27 € d'ingressos, a part dels del Congrés, que ells sols arriben aproximadament a 16.000 €.

L'estat dels comptes bancaris és el següent:

- Banc de Sabadell: 116.482 €
- Caixa Bank: 19.338 €
- BBVA: 1.315,32 €

3. Congrés de Lleida

Primerament, es tracta sobre els productes de màrqueting: es demanarà una segona versió del dibuix amb el cargol per a la tassa i les xapes del Congrés. S'encarregaran tres-centes xapes i trenta tasses per al Congrés.

El hashtag del Congrés ja està preparat: [congrésimponent2015](#).

El Sr. Joan Soler explica que ha estat informat fa uns moments que el número d'inscrits actualment és de 177, 60 dels quals són convidats, és a dir, que de les inscripcions s'han rebut 20.350 €. S'explica que tenim dos patrocinadors nous, Arte y memoria i Validated, i manca rebre les respostes de diverses empreses. Els ingressos del Congrés ascendeixen aproximadament a 90.000 €, i el Sr. Joan Soler explica que mancarien uns 6.000 € per cobrir despeses.

La Vocalia de Difusió explica que s'està fent una campanya amb newsletters setmanals de difusió en l'àmbit universitari. El Sr. Joan Soler demana que es faci més difusió dels continguts del Congrés; si no ho fa l'empresa Intgrup, ho farà la Sra. Mònica Sesma i la Sra. Olga Tàpias.

Quant al vídeo commemoratiu de l'AAC, ja s'està editant.

S'informa que la propera reunió del Comitè Organitzador serà el dia 6 de maig.

El Sr. Joan Soler explica que a l'estand de l'AAC en el Congrés es reservarà un espai a l'ASF perquè pugui difondre les seves activitats.

Finalment, la Sra. Dolors Visa explica que s'està comptant amb la participació de l'alcalde de Lleida en els actes, sobretot per coordinar la presència del conseller de Cultura i la del delegat de Cultura de Lleida.



4. **Vocalia de Treball i situació del grau no oficial ESAGED**

La Sra. Sara Folch explica que s'està elaborant la part de l'espai web que permetrà cercar ofertes laborals per als socis interessats. L'empresa Reactiva ha programat aquesta funció i necessitarà unes 70 hores de treball. S'aprofitaran les dades que es van obtenir de l'estudi de treball del 2014. Restarà que una persona actualitzi les dades de l'any 2015.

La Sra. Sara Folch explica que no va poder anar a la reunió de l'ESAGED que va tenir amb els alumnes que van fer el grau i que volen obtenir el màster oficial. Se'ls ha ofert un procés de convalidació realitzant una part del màster oficial a un preu reduït. Aquesta oferta es mantindrà fins a l'any 2019. La Sra. Sara Folch ha fet una consulta amb una advocada per veure si poden haver-hi altres vies.

Finalment, informa que el Sr. Toni Pallès s'ha incorporat al grup d'arxius i empreses.

5. **Vocalia de Didàctica**

La Sra. Núria Batllem explica que la base de dades de Didàctica per al lloc web estarà operativa properament i que es trobarà a la part pública. El Sr. Joan Soler exposa que seria bo estudiar que es puguin consultar les activitats històriques una vegada ja s'hagin realitzat.

També explica que l'Agència Catalana del Patrimoni té un projecte semblant al nostre amb un portal de didàctica.

Finalment, informa que les properes Jornades d'Educació i Arxius que es faran a l'octubre seran a Barcelona. Hi ha una reunió el proper 6 de maig i es proposarà un conferenciant. El cost del díptic que haurà d'assumir l'AAC segurament serà de 120 € sense IVA.

6. **Vocalies de Publicacions i de Formació**

El Sr. Gerard Mercader no ha pogut venir, però s'ha pogut llegir un missatge seu en què s'informa que:

- *Lligall* número 37: ja és a la impremta i es preveu enviar-lo amb la documentació del Congrés d'arxivística.
- *Lligall* número 38: té definits els continguts i estarà destinat a la transparència i els arxius.
- Congress book: encara falten els textos d'algunes ponències.
- Butlletí juliol-agost: es demanarà al Consell de Redacció que estigui dedicat al Congrés de Lleida.



El Sr. Carles Quevedo no ha pogut assistir a la reunió i no ha enviat cap missatge informatiu de l'estat de la vocalia.

7. **Vocalies de Difusió i de Comunicació**

La Sra. Mònica Sesma exposa que l'elaboració d'un missatge diari per als socis potser no és efectiu. Proposa redactar una newsletter setmanal amb una plantilla que realitzaria l'empresa Reactiva. Aquest missatge setmanal s'enviaria els dijous. S'ha de valorar bé perquè, segons el volum de newsletters que es vulguin contractar, pot variar el cost.

8. **Vocalies d'Activitats i Serveis**

La Sra. Betlem Martínez excusa la seva absència, però ha enviat un missatge electrònic en què informa que:

Congrés d'Arxiu:

- L'AAC subvencionarà una exposició de fotografies que hi haurà pels carrers de Lleida els dies que duri el Congrés.
- Hi haurà una recepció a la Seu Vella de Lleida el dijous al vespre.
- Es proposa que l'Assemblea de l'AAC tingui lloc a les 17.30 h per no començar massa tard el sopar del divendres.
- El dia 6 de maig hi ha prevista una reunió del Comitè Organitzador.

Visites guiades:

- La visita a l'ANC i a l'Arxiu Comarcal de l'Alt Urgell es va anul·lar per manca d'interès. Només s'hi van apuntar 5 persones i no es cobria el lloguer de l'autobús.
- Resten pendents les visites del 18 de juny a la catedral de Barcelona; el 19 de setembre a Ara Doc i el 16 d'octubre a la Ciutat de la Justícia.
- Encara s'està treballant en la visita a l'arxiu de TV3.

El Sr. Jordi Serra excusa la seva absència, però ha enviat un missatge electrònic en què informa que:

- La relació dels ponents del Congrés està completa i és la que consta en el lloc web.
- Falta acabar de tancar i publicar en el lloc web quines són les empreses i els productes que seran objecte de presentació durant el Congrés.
- La taula rodona que es farà a mitges amb Fesabid també està programada i tindrà tres persones a Gijón i una a Lleida. Manca incorporar-ho al lloc web del Congrés.



- Segurament no arribaran a temps els textos de les presentacions del Congrés. Es proposa penjar-ne els resums (abstracts) mestre no en tinguem la versió definitiva.

9. Precs i preguntes

Presidència

El Sr. Joan Soler informa que el procés d'adhesions a la DUA no ha estat prou reeixit. Proposa fer-ne més difusió, sobretot arran que aviat s'hi adherirà l'APDCAT. Explica que es demanarà un espai al diari ARA per poder parlar d'aquesta declaració. En aquests moments s'està pendent que s'hi adhereixi el Síndic de Greuges i la Sindicatura de Comptes.

El Sr. Joan Soler també explica que a la propera reunió de l'SPA a Polònia, el mes de maig, hi assistirà la Sra. Marta Munuera en representació de la Junta de l'AAC. El president hi anirà quan sigui a Islàndia el mes d'octubre. En aquests moments s'està pendent que DIPLOCAT doni uns ajuts per a les representacions i els viatges a les reunions de l'SPA del CIA-ICA.

Finalment, la Sra. Olga Tàpias explica que el Sr. Comasòlivas s'ha posat en contacte amb ella perquè li ha arribat una proposta per formar part d'una activitat en què participen bibliotecaris i està dedicada a la independència de Catalunya. El Sr. Comasòlivas proposa que l'AAC hi participi. El Sr. Joan Soler explica que, com a associació, no ens vincularem amb el procés i que seria millor que hi participés la Subdirecció d'Arxius.

Moviments de socis



Altes: 4

Baixes: 0

Canvi de condició: 0



A les 19.30 h el president aixeca la sessió, de la qual, com a secretari, estenc aquesta acta.

 <p>Josep Ribas i Solà El secretari</p>	 <p>Joan Soler Jiménez El president</p>
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------	-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------